
Zaskrbljenost zaradi izvoza
Predsedstvo občinske organizacije ZKS LJubljana
Centerje na seji, kije bila 3. marca sklenila ustanoviti
delovne skuplne, kl naj bi obiskale izvozne OZD in si
prizadevale ugotovltl vzroke za zastajanje in celo
upadanje izvoza. Poglobljena razprava na seji je
namreč pokazala, da so za slabe izvozne rezultate
poleg znanih ovlr na področju devizne zakonodaje
krlve tudl slabosti znotraj posameznih delovnih orga-
nizaclj.

Slaba organizacjja dela, zastare-
la tehnologija, neustrezni kadri in
zastareli programi so marsikje
močna ovira za uspešen nastop na
zahtevnih trgih v zahodnih drža-
vah. Ab smo sploh še sposobni
izvažati? Kaj smo napravili v last-
nih podjetjih, da bi se lahko
uspešno spopadli z zahtevno
mednarodno konkurenco? Takš-
na vprašanja so zastavljali člani
predsedstva kljub temu, da so bili
temeljito seznanjeni tudi z objek-
tivnimi težavami na tem področju
in to tistimi, na katere v okviru
občine ne moremo prav nič vpli-
vati.

Tečaj dinarja ni realen, izvozne
spodbude so se prepolovile, uki-
njene so razpolagalne pravice z
devizami in tudi inflacija je nare-
dila svoje. Banke neredno plaču-
jejo tujim dobaviteljem, ki jih po-
časi mineva potrpljenje. Ker ne-
redno plačujemo uvoženi repro-
dukcijski materila tudi ne more-
mo nemoteno proizvajati in izva-
žati. Grozi nevarnost, da bomo za-
čeli izgubljati težko pridobljene
tuje kupce. Izvoz na klirinško po-
dročje se bolj izplača kot na kon-
vertibilno. Podatek, da je znašal
skupni indeks izvoza v lanskem
letu (velja za našo občino) 101,8 in

od tega na konvertibilno področjei
komaj 81,1 v primeijavi s predlan-
skim letom zgovorno pove, kam
so obrnjene izvozne usmeritve
naših delovnih organizacij.

Gospodarstvo zapušča tuja tr-
-iižča. ker so mu v domovini zago-
tovljeni boljši rezultati. Zaradi
položaja v lanskem letu se ruši
ugled naše države. Delavce še ko-
maj prepričujemo, da vztrajajo
pri izvozni usmeritvi, ker se boji-
jo, da bo podjetje zabredlo v rde-
če številke.

Predsedstvo je sklenilo opozo-
riti odgovorne dejavnike na zastoj
na tem področju. Hkrati je pred-
sedstvo zahtevalo, da moramo
storiti vse, kar je v naši moči, da
vsaj v občini obrnemo stvari na
bojje.

Delovne skupine, ki naj bi pro-
učile vzroke za slabe rezultate na
tem področju so v času, ko to po-
ročamo, že začele z delom. O nji-
hovih ugotovitvah bomo sprego-
vorili v eni od naslednjih številk
glasila.
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